



CERTIFICATION
EUROPE HONG KONG

认证证书

证书编号: 10135001E

兹证明

欧多诗贝电子（东莞）有限公司

中国广东省东莞市寮步镇下岭贝工业区创新 1 路 17 号

环境管理体系认证符合标准

ISO14001:2015

环境管理体系适用于

连接器及零件（包括金属端子和塑料件）的设计和生
产，连接器用电路板组件的生产，连接器配件的卷带包装所涉及的环境管理活动

发证日期: 2018-09-27

证书有效期至: 2021-09-26

获证组织在证书有效期内每年至少接受一次监督审核，并将监督审核合格标识粘贴于证书指定位置，证书方为有效。



签发: *Franco*

12 个月

24 个月

欧洲认证（香港）有限公司

WWW.CCE-HK.COM



系
体
理
管
境
环

Environmental Management System



CERTIFICATION
EUROPE HONG KONG

Certificate of Registration

Certificate NO: 10135001E

This is to Certify that the Environmental Management System of

Autosplice Electronics (Dongguan) Ltd.

**No.17, Chuangxin 1st Road, Xialingbei Industrial Zone, Liaobu
Town, Dongguan City, Guangdong Province, China**

Has been audited to the following Environmental Management System standard:

ISO14001:2015

This system is valid for the

Design and manufacturing of interconnections (including metal pins and injection parts); Manufacturing of pcbas for interconnections; Tape and packaging of interconnection products involved in environmental management activities

Date of issue: Sep. 27, 2018

Date of expiry: Sep. 26, 2021

This certificate will not remain valid only if the certified organization accepts at least one surveillance audit annually within the validity period of the certificate in which the surveillance audit conforming mark is in the designated position on the certificate.



Issued by:

Franko

12months

24months

CERTIFICATION EUROPE(HONGKONG)LIMITED WWW.CCE-HK.COM

